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Protokół nr  11/25 

z wyjazdowego posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 

w Zespole Szkół w Koniecpolu 

w dniu 18 marca 2025 roku 

 

Posiedzenie  prowadził  Przewodniczący Komisji Edukacji… Bogusław Gawron. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło sześciu członków komisji oraz zaproszeni goście: 

 Edyta Młyńska  - Dyrektor Zespołu Szkół w Koniecpolu 

 Beata Słupczyńska  - Wicedyrektor Zespołu Szkół w Koniecpolu 

 Maria Zasępa   - Prezes Zarządu Uniwersytetu III Wieku w Koniecpolu 

 Tomasz Nowicki  - Naczelnik wydz. EZK  

zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nieobecni: 

- Maciej Janowski 

- Gwidon Jelonek  

- Jan Miarzyński 

- Krzysztof Smela 

 

Porządek obrad: 

1. Funkcjonowanie Zespołu Szkół w Koniecpolu.  

2. Zapoznanie się z działalnością Uniwersytetu III Wieku w Koniecpolu.  

3. Sprawy wniesione i bieżące. 

 

Przebieg obrad: 

Przewodniczący Komisji Edukacji… B.Gawron dokonał otwarcia posiedzenia. Stwierdził 

quorum, powitał uczestników oraz przedstawił porządek obrad, który przyjęto jednomyślnie 

6 głosami „za”. 

 

Ad.1. 

Dyrektor ZS w Koniecpolu E.Młyńska powiedziała, że w skład Zespołu Szkół wchodzą 

trzy szkoły: Liceum Ogólnokształcące, Technikum (technik logistyk, technik handlowiec, 

technik mechatronik i technik żywienia i usług gastronomicznych) i Branżowa szkoła I 

stopnia (kucharz, kierowca mechanik i monter zabudowy i robót wykończeniowych  

w budownictwie). W całej szkole jest 394 uczniów, w liceum ogólnokształcącym 130,  

w technikum 163 i w branżowej szkole I stopnia 101. Przedstawiła poszczególne liczby 

uczniów dojeżdżających z danych gmin: 

- Koniecpol 218 

- Lelów 46 

- Przyrów 5 

- Secemin 4 

- Niegowa 1 

- Olsztyn 2 

- Częstochowa 1 

- Żytno 49 

- Dąbrowa Zielona 68  

W ubiegłym roku było 45 absolwentów. Kadra liczy 50 nauczycieli (prawie 52 etaty). 29 osób 

zatrudnionych jest na podstawie mianowania albo na umowę na czas nieokreślony, natomiast 

23 to osoby tzw. dochodzące. Duży jest problem z kadrą zawodową. Etaty administracji  
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i obsługi 12,5 etatu. Przeprowadzone zostały w szkole trzy kontrole. Wszystkie bez zaleceń. 

Budżet szkoły na obecny rok szkolny wynosił 7 700 000 zł, większość przeznaczana jest na 

wynagrodzenia. Na opał wydano 88 440 zł (około 100 ton ekogroszku), energie elektryczną 

78 000 zł, energie cieplną 24 000 zł, wodę 3 500 zł, wywóz nieczystości płynnych i stałych 23 

000 zł, zakup środków czystości 11 000 zł, materiałów do remontów i konserwacji 15 000 zł, 

usługi telekomunikacyjne 3 000 zł, pomoce dydaktyczne, tj. tablice interaktywne, komputery, 

kasy fiskalne.         

 

Naczelnik wydz. EZK T.Nowicki poinformował, że trwają starania odnośnie pozyskania 

środków na budowę boiska.  

 

Komisja przyjęła do wiadomości informację nt. funkcjonowania Zespołu Szkół  

w Koniecpolu.  

 

Ad.2. 

Prezes Zarządu Uniwersytetu III Wieku w Koniecpolu M.Zasępa powiedział, że 

stowarzyszenie Uniwersytetu III wieku powołane zostało w maju 2015 roku. Patronat nad 

działalnością sprawują: Burmistrz miasta i gminy Koniecpol, Starosta częstochowski  

i Uniwersytet Jana Długosza w Częstochowie. Siedzibą stowarzyszenia jest Zespół Szkół  

w Koniecpolu. Zarząd składa się z pięciu osób, komisja Rewizyjna jest trzyosobowa. 

Stowarzyszenie działalność dydaktyczną rozpoczęło w październiku 2015 roku. Główna 

działalność dydaktyczna to spotkania środowe, w których uczestniczą prelegenci, 

wykładowcy, specjaliści z różnych dziedzin itd. Zajęcia odbywają się z różnych dziedzin tj. 

sportowych, językowych, literackich. Odbywają wiele wyjazdów m.in. do Buska Zdroju, 

Pińczowa. Podtrzymują kontakty międzypokoleniowe z przedszkolakami. Uczestniczą  

w akcjach charytatywnych. Organizują wyjazdy do teatru, filharmonii częstochowskiej i kina 

we Włoszczowej oraz imprezy integracyjne. Działalność finansowana jest ze składek 

członkowskich oraz dofinansowania Urzędu Miasta i Gminy Koniecpol. Wszelkie wyjazdy 

dofinansowują z własnych środków. W stowarzyszeniu jest ponad 40 członków.      

 

Przewodniczący Komisji B.Gawron podziękował i pogratulował wszystkim członkom za 

aktywny udział w stowarzyszeniu życząc dalszej działalności i sukcesów. Przekazał 

pozdrowienia dla wszystkich członków.     

 

Komisja zapoznała się informacją dotyczącą działalności Uniwersytetu III Wieku  

w Koniecpolu.  

         

Ad.3. 

Komisja w obecności  6 radnych – 6 głosami „za” przyjęła protokół nr 10/25 z dnia  

25 lutego 2025 roku bez odczytywania.   

 

Dyrektor ZS E.Młyńska oprowadziła członków komisji po szkole udzielając odpowiedzi na 

zadawane pytania.  Radni mieli możliwość skorzystania ze strzelnicy.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji B.Gawron zamknął 

posiedzenie.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

   

Protokołowała: Sylwia Knapik      Przewodniczący Komisji 

     Bogusław Gawron 


